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Obec Hodkovce 

Zápisnica zo zasadnutia 19. obecného zastupiteľstva  

obce Hodkovce zo dňa 05.02.2025 
 

Prítomní:  Juraj Kozel - starosta  

   Mgr. Peter Kozel - poslanec  

   Bc. Martina Sičáková - poslanec 

   Bc. Gabriel Varga - poslanec 

   Ing. Antónia Skasková - poslanec 

   Ing. Lucia Dujava - poslanec 

   Bc. Lucia Ondrejová - asistent 

   Mária Birošová—kandidát na hlavného kontrolóra obce Hodkovce 

   Občania: Ľudovít K., Patrícia S.,  

 

Návrh programu zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia  

2. Schválenie bodov programu OZ 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice   

4. Správa o plnení uznesení z predošlého zasadnutia 

5. Vyhodnotenie a voľba hlavného kontrolóra obce Hodkovce 

6. Zmena rozpočtu – navýšenie kap. príjmov a kap. výdavkov o plánované investície 

7. Návrh investičného zámeru formou úveru/úverov z Environmentálneho fondu na doprojektovanie a dofinancovanie Kanalizácie v obci Hodkovce 

8. Rôzne 

- vystúpenie p. Riňáka 

- Informácie o stave projektov  

- Návrhy kultúrnych, športových a iných spoločenských akcií na rok 2025 

- Návrhy možných riešení voľne pohybujúcich sa psov a úprava VZN č. 01/2004 o chove, vodení a držaní psov na  území obce Hodkovce 

9. Diskusia 

10. Záver 

 

1. Starosta obce Juraj Kozel otvoril zasadnutie a privítal prítomných poslancov a hostí  

2. Starosta obce predložil návrh programu zasadnutia OZ. Informoval prítomných o zmenách v jednotlivých bodoch programu. Navrhol vylúčiť body č. 7 a č. 8 z 
dôvodu, pretože Environmentálny fond ešte nedodal správu o vyhodnotení kontroly priebehu verejného obstarávania. Ďalej navrhol doplniť program o 
schválenie zmien v rozpočte, konkrétne o plánované investície. Zmena programu bola jednohlasne schválená.  

Poslanci návrh programu jednohlasne schválili (uznesenie 001/2025)  5/0 

3. Za zapisovateľku bola určená Bc. Lucia Ondrejová, za overovateľov zápisnice Ing. Antónia Skasková, Ing. Lucia Dujava. 

4. Starosta obce konštatoval, že úlohy vyplývajúce z predošlých zasadnutí boli splnené.  

5. a) Starosta oznámil poslancom, že do volieb na hlavného kontrolóra obce Hodkovce sa prihlásil jeden záujemca. Následne dal priestor pani Mgr. Márii Biro-
šovej, aby sa predstavila a predložila svoje kvalifikácie a víziu pre túto funkciu. Na základe výsledkov hlasovania podľa § 18a ods. 3 zákona č. 369/1990 Zb. o 
obecnom zriadení v znení neskorších predpisov bola za hlavného kontrolóra obce zvolená Mgr. Mária Birošová, s rozsahom  úväzku  10,00 % 

Poslanci hlavného kontrolóra jednohlasne schválili (uznesenie 002/2025)  5/0 

b) Novozvolená hlavná kontrolórka obce Hodkovce zároveň podala žiadosť OZ o udelenie súhlasu s ďalšou zárobkovou činnosťou v zmysle § 18 ods. 1 zákona 
č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení.  

Poslanci udelenie súhlasu jednohlasne schválili (uznesenie 003/2025)  5/0 

6. Starosta informoval poslancov, že je potrebné schváliť zmenu rozpočtu, prvé rozpočtové opatrenie v r. 2025 —navýšenie kapitálových príjmov a kapitálo-
vých výdavkov o plánované investície, ktoré majú byť financované z poskytnutých dotácií na základe Zmlúv o poskytnutí podpory z Environmentálneho fondu 
formou dotácie.  

Poslanci zmenu rozpočtu jednohlasne schválili (uznesenie 004/2025)  5/0 

7. Starosta predložil poslancom návrh na financovanie investičného zámeru formou úverov z Environmentálneho fondu na doprojektovanie a dofinancovanie 
kanalizačného systému v obci Hodkovce. Obec už realizuje výstavbu čističky odpadových vôd (ČOV) a kanalizácie, avšak na dosiahnutie 100% odkanalizovania 
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obce je nevyhnutné zabezpečiť úver na doplnenie projektovej dokumentácie a ďalší úver na dokončenie výstavby naprojektovaných častí kanalizačného systé-
mu v obci Hodkovce.  

Poslanci investičný zámer jednohlasne schválili  (uznesenie 005/2025) 5/0 

8. Rôzne 

Pán Riňák sa nezúčastnil rokovania obecného zastupiteľstva. Zastupiteľstvo pokračovalo v ďalšom bode programu. V rámci rôzneho vystúpil starosta obce s 

informáciami o aktuálnych projektoch realizovaných v obci Hodkovce. Rada partnerstva schválila finančnú čiastku vo výške nad 327 000 eur na výstavbu ciest k 

materskej škole. Pričom obec Hodkovce sa nachádza na 11. mieste v rámci celkového hodnoteného zoznamu.  

Kultúrna komisia navrhla program kultúrnych, športových a spoločenských akcií na rok 2025. Navrhované akcie sú: Deň rodiny, ktorý sa uskutoční 10. mája 
2025, Deň obce Hodkovce, naplánovaný na 30. augusta 2025, a Mikulášska akcia pre deti, ktorá sa bude konať 5. decembra 2025. Na základe týchto návrhov 
bolo prijaté uznesenie o programe kultúrnych podujatí. 

Poslanci návrh akcií jednohlasne schválili  (uznesenie 006/2025) 5/0 

Starosta obce informoval prítomných o nedávnej nešťastnej udalosti, ktorá sa odohrala v obci. Pri tejto príležitosti bolo zistené, že posledná úprava Všeobecne 

záväzného nariadenia (VZN) o vodení psov bola schválená v roku 2004. Z dôvodu tejto skutočnosti sa navrhuje predložiť VZN k prepracovaniu pani Jurčovej. 

Ďalej starosta oznámil, že na ďalšom zasadnutí obecného zastupiteľstva sa bude prerokovávať návrh rokovacieho poriadku. Poslancom bude zaslaný návrh 

rokovacieho poriadku vopred, aby si ho mohli preštudovať a prípadne vyjadriť svoje pripomienky do najbližšieho zasadnutia OZ.  

Starosta informoval o neobvyklej aktivite neznámych občanov v obci. Objavili sa noví obyvatelia, ktorí sa usadili u pána L. na družstve v Hodkovciach a bývajú v 
karaváne. Policajti boli oboznámení s touto situáciou, no nemôžu ich vysťahovať, pretože im to umožnil majiteľ nehnuteľnosti. Obec môže túto záležitosť posu-
núť na sociálny úrad. Zatiaľ bolo týmto občanom stanovené obdobie na vysťahovanie do polovice februára. Po uplynutí tohto termínu bude obec upovedomo-
vať sociálny úrad.  

 

9. Diskusia—Do diskusie sa zapojila pani Patrícia S., ktorá sa pýtala na stav týkajúci sa balíkoboxu, o ktorého umiestnenie mala obec záujem. Bolo jej odpoveda-
né, že žiadosť obce o umiestnenie balíkoboxu bola zamietnutá a podľa spol. Packeta v súčasnosti nie je potrebné v našej lokalite zriaďovať resp. umiestňovať 
samoobslužné výdajné a podacie miesto Packety (Z-Box).  

Pán starosta poďakoval pánovi Miroslavovi D. za jeho cennú pomoc pri vybavovaní všetkých potrebných žiadostí pred začiatkom stavby Čistiarne odpadových 

vôd. Jeho odborná podpora a angažovanosť boli kľúčové pre úspešné dokončenie administratívnych úkonov, čím sa zabezpečil plynulý priebeh realizácie pro-

jektu. 

Starosta v rámci diskusie informoval prítomných, že po ukončení pasportizácie obce navrhuje vypracovanie vertikálneho územného plánu, ktorý bude zahrňo-

vať: (Podľa zákona č. 50/1976 Z. z. o územnom plánovaní a stavebnom poriadku /Stavebný zákon/ je územné plánovanie základným nástrojom na rozvoj a 

ochranu územia obce, ktoré musí zabezpečiť vyvážený a udržateľný rozvoj. V zmysle tohto zákona je každá obec povinná vypracovať územný plán obce /ďalej 

len „ÚP obce“/, ktorý musí obsahovať základné údaje o využívaní a ochrane územia, ako aj o opatreniach súvisiacich s infraštruktúrnymi projektmi a environ-

mentálnymi otázkami). 

1. Realizovanú ČOV (čističku odpadových vôd) – t.j. zariadenie, ktoré bude uvedené v územnom pláne ako existujúca infraštruktúra, ktorá musí spĺňať 

technické, environmentálne a legislatívne požiadavky. 

2. Vodozádržné opatrenia – ktoré zahŕňajú opatrenia na ochranu pred povodňami a zadržiavanie vody v krajine, ako sú dažďové záhrady, retenčné nádr-

že, podzemné nádrže, a iné riešenia podporujúce udržateľný vodný hospodárstvo. 

3. Koreňové čistenie – týka sa riešení pre ekologickú úpravu odpadových vôd, využívajúce rastliny a koreňové systémy na čistenie vody pred jej vypúšťa-

ním do prírody. 

4. Iné budúce projekty – môže ísť o nové opatrenia v oblasti dopravy, bývania, obnoviteľných zdrojov energie, či iných ekologických opatrení. 

Tento plán by mal byť v súlade so všeobecnými zásadami územného plánovania, ktoré upravuje zákon. Územný plán obce musí byť tiež v súlade s vyššími 

územnými plánmi, ako je napríklad územný plán kraja (cyklotrasy a pod.). Po pasportizácii, ktorá práve prebieha a ktorá bude slúžiť ako podklad pre vypraco-

vanie podrobnejšieho územného plánu, starosta môže navrhnúť vypracovanie vertikálneho plánu ako súčasť rozvoja infraštruktúry a ochrany prírody. Tento 

plán by mal zahŕňať konkrétne opatrenia v oblasti odpadového hospodárstva, ochrany vodných zdrojov a zlepšovania životného prostredia obce. 

Poslankyňa A. Skasková sa prihlásila do diskusie a vyjadrila názor, že pred nedávnom bol už schvaľovaný územný plán obce, a preto považuje navrhovanú 

investíciu do vypracovania vertikálneho územného plánu za zbytočnú. Podľa jej názoru by sa mala zvážiť potreba ďalšej investície do tohto plánu, keďže obec 

už má schválený územný plán, ktorý by mal pokrývať potrebné infraštruktúrne a environmentálne opatrenia.  

10. Záver — Na záver p. starosta poďakoval všetkým prítomným za účasť a zasadnutie ukončil. 

 

Zápisnicu napísala: Bc. Ondrejová Lucia 

 

Overovatelia: 

Ing. Antónia Skasková  .............................. 

Ing. Lucia Dujava   .............................. 

             ....................................... 

           Juraj Kozel 

              Starosta obce 


